
sAK9122: INilK'øP NYE BRIDGEMATER:

Klubben gikk - for mange år siden * til innkjøp av 16 bridgemater. De som spiller i klubben har

lenge erfart at disse er svært dårlige - rett og slett plagsomme. Styret har nå bestemt at vi skal gå

til anskaffelse av:

10 stk. bridgemate - ny modell- kr.18.900

Nysewertil bridgernate " 3.2AA

Kuffert til oppbevaring " 1.000

Til sammen kr.23.100

Med innkjøp av 10 mater har vi utstyr til å spille med 10 bord. Vi regner med at dette vil dekke

vårt behov i fØrste orngang, men kjøper gjerne flere dersom det viser seg at det er nødvendrg.

VEDTAK; Ansvar: Kristia* t*r kantakt med §ridgeb:stik*e* lar bestilling.

E*stemmig,

§AK 10122: KYELD§KOilTlIttGl§T:

Sist vijusterte kveldskontingenten var i 2014. Kontingenten ble da økt fra kr. 50,- til kr. 7Q-

Den gang spillet vi i 2 puljer med 16 * L8 bord. Økningen medførte, at en skakkjørt Økonomi,

etter kort tici, ble mye bedre.

Klubhen har i dag god Økonomi, men frafall av deltakelse på klubbkveldene, har resultert i
red userte inntekter. Mange spillekvelder går vi med underskudd.

Vi kan ikke slå oss til ro med at situasjoner er som den er - vi må gjøre noe.

Å siør" noe vil bety at kveldskontingenten må økes.
(lubbens leder hadde iforkant av møte utarbeidet en plan som viste hvordan en økning av

kontingenten med henholdsvis kr.10,-, kr.20,- eller kr. 30,- vil slå ut på resrltatet.

Ved deltakelse 12 par a kr. 70,- blir netto resultat kr. 3!2,- per kveld.(nåværende)

Ved deltakelse 12 par a kr. 80,- blir netto resultat kr.55O,- """""
Ved deltakelse 12 par a kr. 9Q- blir netto resultat kr.790,-"u"'
Ved deltakelse 12 par a kr.100,- blir netto resultat kr.980,-"'u"

Klubben har store utgifter til sponsing egenandeler iforbindelse reisestøtte, deltakelse 5M 1.,3.,
4.divisjon, sponsing MP treffet samt KM lag og NM klubblag. Vi vil også bruke en ddl penger til
opplæringlnybegynnerkurs + innkjøp av nytt datautstyr.

Tommy vil utarbeide to forskjellige budsjetter for resultat med he*holdsvis kontingent kr. 80, - cg

kr. 90,- per spillekveld. Disse vil følge sakspapirene til Årsmøte.

Årsmøte må da ta stilling til hvilken kveldskontingent vi skalvelge

VEDTAK: Enstemmig.

Wryy*
3rynjar

ref,


